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Concrete vragen  Vorige week is het voetbalseizoen begonnen. Ik heb van verschillende 

mensen op de club gehoord dat, in tegenstelling tot wat in de 

collegemededeling staat, februari 2020 niet gehaald gaat worden omdat de 

onderaannemers hun werk niet volgens de planning gedaan krijgen. Nou is 

het geen ramp dat de datum misschien wel weer een paar weken / maanden 

zou moeten opschuiven, dat kan er ook nog wel bij, maar ik wil graag weten 

of dit überhaupt waar is, aangezien de collegemededeling pas van 1,5 maand 

geleden is. 

 

Dan nog iets: Op dit moment wordt ook de verkeersveiligheid rondom de 

nieuwe accommodatie bekeken. Bijgevoegd door mij ingetekend de logische 

aanrijroutes naar de nieuwe accommodatie die de kern Kelpen-Oler ontzien. 

Deze aanrijroutes (lichtblauw vanuit Ell, donkerblauw vanuit Hunsel, groen 

vanuit Grathem) zouden dan deels verhard moeten worden en deels 

verlichting moeten krijgen om er door auto's en fietsers in alle redelijkheid 

veilig gebruik van te kunnen maken (in het donker).  

 

In het rood de ongewenste situatie die ontstaat wanneer de situatie blijft 

zoals die nu is (veel verkeer door de kern Kelpen-Oler). Is door de 

onderzoekers ook op deze manier naar deze routes gekeken? Zo niet, 

waarom niet? Zo ja, komt men tot dezelfde conclusie als ik dat de 

alternatieve aanrijroutes veel wenselijker zijn dan de ongewenste huidige 

(rode) aanrijroutes door de kern Kelpen-Oler? Als toch blijkt dat de rode 

aanrijroutes de enige haalbare routes zijn: welke verkeersmaatregelen 

worden in de kern Kelpen-Oler genomen tbv de verkeersveiligheid en 

verkeersoverlast? 

 

  

  



Ambtelijk advies  Datum: 15-09-2020 

Planning: 

Op vrijdag 28 augustus 2020 hebben wij de definitieve gedetailleerde 

planning voor de bouw van de kleed-clubaccommodatie van de aannemer Van 

Heur mogen ontvangen, vanuit hun rol als de coördinerend bouwkundige 

aannemer. In deze goed onderbouwde planning bleek 1 februari 2020 niet 

haalbaar. De reden hiervoor is onder meer de nauwkeurige voorbereiding 

ten behoeve van het invlechten van de installatietechnische onderdelen in het 

proces van het CLT. Dit i.v.m. het feit dat de CLT-constructie buiten de bouw 

geheel geprefabriceerd wordt en de voorzieningen (sparingen etc.) voor de 

installaties dan ook al definitief in de CLT-constructie moeten worden 

verwerkt. Ook de strikte naleving van maatregelen gericht op het voorkomen 

van het verspreiden van het Corona-virus op de bouwplaats, hebben een 

langere bouwtijd tot gevolg. De planning zoals overlegd door de Aannemer 

Van Heur wordt door onze bouwdirectie als reëel beoordeeld, waarbij de 

oplevering voor woensdag 21 april 2021 staat gepland. Met de vereniging is 

deze datum gecommuniceerd.  

 

Verkeersmaatregelen: 

Het bestek (werkomschrijving) van de hoofdverbinding richting het nieuwe 

sportcomplex van DFO “20, de Oranjestraat in Kelpen-Oler, is gereed voor 

aanbesteding. Voor de veiligheid van de weggebruikers wordt de weg 

verbreed en worden er parkeervoorzieningen en extra trottoirs aangelegd. 

Voor deze verbeteringen is er grondeigendom van een derde nodig.  

De onderhandelingen hierover zijn nagenoeg afgerond. Zodra deze schriftelijk 

zijn bevestigd wordt het bestek aanbesteed. De herinrichting van de 

Oranjestraat is gereed voordat het sportcomplex in gebruik wordt genomen. 

 

De overige wegen die u benoemt zijn grotendeels benoemt in het rapport 

“Veilige fietsroutes Leudal West” van bureau Goudappel. Dit rapport wordt nu 

verder uitgewerkt door het adviesbureau Grenspaal 12 tot reële, concrete, en 

betaalbare oplossingen. In de uitwerking wordt o.a. rekening gehouden met 

het weren van sluipverkeer over het Kelperveen en het Wessemerven. Ook 

wordt er bekeken hoe de Ellerburg en Velterbrug veiliger voor fietser gemaakt 

kan worden. Niet alleen verkeerskundige knelpunten in de veilige fietsroutes 

naar en van het nieuwe sportcomplex in Kelpen-Oler, maar ook de veilige 

fietsroutes naar en van de nieuw te bouwen basisschool in Ittervoort worden 

hierin meegenomen. De Voorgestelde oplossingen worden binnenkort samen 

met de belanghebbende dorpsraden besproken. 
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